
.ל"מנכ-לכבוד מר ראובן ניר  
.ראובן שלום  

אני מבקש להודות ולשבח על אירגון הטיול הכנתו וביצועו שהיו יוצאים ".בראש אחר"לאחרונה חזרנו מטיול מאורגן 
יוצאת הדופן וחברות אחרות אני מבקש לציין את תרומתו " פגסוס"וכמי שיצאו לסיורים רבים עם ,מעבר לכך.מהכלל

שחקן "אמינות ומהימנות ובשורה תחתונה , שום שכל,אנושיות,כושר האירגון,של המדריך עידו יהל במקצועיותו
.ייחודי ומיוחד" נשמה  

.יישר כוח ותודה  
.יעקב אור) 'מיל(אלוף   


